
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 
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w dniu 22 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Rady powiatu w oparciu o przepisy prawa farmaceutycznego zobowiązane są do podejmowania uchwał, 

które określają rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych. Zgodnie z wymogami prawa farmaceutyczne-

go rozkład pracy godzin aptek określony w uchwale powinien być dostoswany do potrzeb ludności i zapew-

niać dostępność świadczeń również w porze nocnej, niedziele i święta. 

Tymczasem praktyka pokazuje, że pomimo podejmowania przez rady powiatów odpowiednich uchwał 

pozostają one w istotnym zakresie martwymi prawem. Jak informują starostowie, ustalone uchwałami godzi-

ny dostępności aptek w porze nocnej nie są przestrzegane przez właścicieli aptek. Właściciele aptek skarżą 

się, że zamykają apteki ze względów ekonomicznych i w wyniku braku realnych potrzeb ze strony mieszkań-

ców, i często mają rację. 

Czy ministerstwo przewiduje zmiany w ustawie o prawie farmaceutycznym, które pozwoliłyby z jednej 

strony na wprowadzenie bardziej elastycznych sposobów zapewnienia dostępności do usług świadczonych 

przez apteki, a z drugiej strony na wprowadzenie mechanizmów pozwalających na skuteczne egzekwowanie 

od podmiotów prowadzących apteki prawa miejscowego regulującego dostępność aptek, w szczególności  

w święta i porze nocnej? 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 


